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Protokół Nr II/24 

II Sesji Rady Miasta Piły 

która odbyła się 17 maja 2024 r. 

Centrum Konferencyjne Pilskiego TBS Sp. z o. o. w Pile, ul. Dąbrowskiego 8 

(czas trwania godz. 10.00 – 12.00) 

Ad 1. Sprawy regulaminowe. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że jest quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Obecnych było 20 radnych (nieobecni radni: Anna Solarska, 

Kazimierz Sulima, Marek Andruszkiewicz). 

 

Obrady II sesji Rady Miasta Piły otworzyła Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta 

Piły. Przewodnicząca odczytała tekst w sprawie obowiązku informacyjnego, dotyczącego 

ochrony danych osobowych. W związku z faktem, że podczas transmisji i utrwalania, za 

pomocą urządzeń rejestrujących, obrazu i dźwięku obrad sesji Rady Miasta Piły ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców, uprzejmie 

informuję, że obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez: 

● wyemitowanie przed rozpoczęciem każdej sesji Rady Miasta Piły planszy z treścią 

informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych, 

● wywieszenie treści informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych na 

drzwiach wejściowych lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły 

 

Przewodnicząca poprosiła, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady 

Miasta Piły zapoznała się z treścią informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych. 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta, powitała osoby obecne na sali oraz 

oglądających obrady za pośrednictwem mediów. 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie z art. 20 ust. 3 

ustawy o samorządzie gminnym, na wniosek prezydenta lub co najmniej 1/4 ustawowego 

składu rady miasta, przewodniczący obowiązany jest zwołać sesję. Termin, miejsce i godzina 

zostały uzgodnione na I sesji Rady Miasta Piły i opublikowane do publicznej wiadomości. 

Porządek obrad został dostarczony drogą elektroniczną 10 maja br. 
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 Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania radnych w skład stałych 

komisji Rady Miasta Piły oraz wyboru przewodniczących komisji - druk nr 3. 

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia 

jej składu osobowego oraz przewodniczącego - druk nr 4. 

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, ustalenia jej składu osobowego oraz przewodniczącego - druk nr 5. 

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Piły - 

druk nr 6. 

6. Zamknięcie obrad. 
 

Ad 2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania radnych w skład stałych komisji 

Rady Miasta Piły oraz wyboru przewodniczących komisji - druk nr 3. 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609) rada gminy ze 

swojego grona może powoływać stałe komisje do określonych zadań, ustalając skład osobowy. 

Ponadto zgodnie z § 66 ust. 1  uchwały Nr LVIII/742/18 Rady Miasta Piły z dnia 25 września 

2018 r. w sprawie Statutu Miasta Piły, pracami komisji kieruje przewodniczący komisji 

wybrany uchwałą Rady. Poinformowała, że § 59 ust. 3 Statutu Miasta Piły stanowi, że w 

przypadku głosowania w sprawie wyboru osób, przewodniczący obrad przed zamknięciem 

listy kandydatów pyta każdego z nich czy zgadza się kandydować i po otrzymaniu odpowiedzi 

twierdzącej poddaje pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów, a następnie zarządza 

głosowanie nad każdą z kandydatur.   

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała czy radni mają pytania do 

przedstawionego projektu uchwały i otworzyła dyskusję. 

 

Wobec braku pytań Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła  

o zgłaszanie kandydatur do Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:05:06 do 00:05:40 

 



3 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała zgłoszonych radnych, czy  wyrażają 

zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Wioletta Stalęga zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:05:45 do 00:05:48 

 

Radna Ewa Krupka – Zaręba zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:05:52 do 00:05:54 

 

Radna Zdzisława Karpińska zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:05:58 do 00:06:00 

 

Radny Lucjan Szutkowski zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:06:03 do 00:06:05 

 

Radna Magdalena Pabich zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:06:08 do 00:06:10 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:06:13 do 00:06:15 

 

Maria Kubica zamknęła listę kandydatów i poddała pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów do Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydatów do 

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnej Wioletty Stalegi wynikiem głosowania: 18 głosów 

„za”, 0  głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 2 „brak głosu” (głosowało 18 

radnych). 

Radna Halina Łuś zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:08:18 do 00:08:39 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnej Ewy Krupki - Zaręby wynikiem głosowania: 20 

głosów „za”, 0 głosów przeciw, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 
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Rada zaopiniowała kandydaturę nr 3 radnej Zdzisławy Karpińskiej wynikiem głosowania: 20 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów, „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 4 radnego Lucjana Szutkowskiego wynikiem głosowania: 

20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 5 radnej Magdaleny Pabich wynikiem głosowania: 19 

głosów „za”,  0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 6 radnej Marii Miler wynikiem głosowania: 20 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów do Komisji Gospodarki Miejskiej. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła o zgłaszanie kandydatur do 

Komisji Gospodarki Miejskiej. 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:13:56 do 00:14:20 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała zgłoszonych radnych, czy  wyrażają 

zgodę na kandydowanie. 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta, zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:14:20 do 00:14:34 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta, powiedziała, że radny Marek 

Andruszkiewicz jest nieobecny na sesji i złożył pisemne oświadczenie o wyrażeniu zgody na 

kandydowanie do Komisji Gospodarki Miejskiej. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:14:34 do 00:15:19 

Maria Kubica zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:14:40 do 00:14:42 
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Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że radna Anna Solarska jest 

nieobecna na sesji i złożyła pisemne oświadczenie o wyrażeniu zgody na kandydowanie do 

Komisji Gospodarki Miejskiej. 

 

Radny Mateusz Pazdej zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:15:14 do 00:15:17 

 

Radna Emilia Piechocka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:15:22 do 00:15:25 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 „głosów 

wstrzymujących” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie kandydatów do 

Komisji Gospodarki Miejskiej. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnego Marka Andruszkiewicza wynikiem 

głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 

20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnego Marka Toboły wynikiem głosowania: 20 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 3 radnej Marii Kubicy wynikiem głosowania: 20 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 4 radnego Mateusza Pazdeja wynikiem głosowania: 20 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała  kandydaturę nr 5 radnej Emilii Piechockiej wynikiem głosowania: 19 

głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 6 radnej Anny Solarskiej wynikiem głosowania: 20 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 
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Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta, poprosiła o zgłaszanie kandydatur do 

Komisji Spraw Społecznych. 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:22:08 do 00:22:33 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała zgłoszonych radnych, czy  wyrażają 

zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Teresa Kasior zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:22:36 do 00:22:38 

 

Radna Kama Frąckowska - Pilarska zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:22:44 do 00:22:45 

 

Radna Agnieszka Molęda zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:22:49 do 00:22:51 

 

Radna Kamila Karwacka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:22:55 do 00:22:57 

 

Radny Jan Szwedziński zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:00 do 00:23:02 

 

Radny Przemysław Jarecki zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:06 do 00:23:08 

 

Radna Halina Łuś zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:12 do 00:23:14 

 

Radna Gabriela Milska zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:19 do 00:23:21 

 

Radny Józef Jopek zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:23 do 00:23:25 

 

Radna Urszula Kaczmarek zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:38 do 00:23:40 
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Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów do Komisji Spraw Społecznych. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, poddała pod głosowanie kandydatów do 

Komisji Spraw Społecznych. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnej Teresy Kasior wynikiem głosowania: 20 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnej Kamy Frąckowskiej - Pilarskiej wynikiem 

głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 

20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 3 radnej  Agnieszki Molędy wynikiem głosowania: 20 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 4 radnej Kamili Karwackiej wynikiem głosowania: 19 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” (głosowało 

19 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 5 radnego Jana Szwedzińskiego wynikiem głosowania: 19 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 6 radnego Przemysława Jareckiego wynikiem 

głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 

20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 7 radnej Haliny Łuś wynikiem głosowania:  20 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę radnej nr 8 Gabrieli Milskiej wynikiem głosowania: 18 

głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 9 radnego Józefa Jopka wynikiem głosowania: 20 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 10 radnej Urszuli Kaczmarek  wynikiem głosowania: 20 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 
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Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta spośród zgłoszonych członków 

komisji. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:31:53 do 00:32:50 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, zgłoszoną kandydatkę o zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Wioletta Stalęga zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:33:08 do 00:33:10 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju 

Miasta. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 16 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnej Wioletty Stalęgi wynikiem głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej spośród zgłoszonych członków komisji. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:35:11 do 00:35:53 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że radny Marek 

Andruszkiewicz złożył pisemne oświadczenie o wyrażeniu zgody na kandydowanie. 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Miejskiej. 
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Rada zaopiniowała wniosek wynikiem głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnego Marka Andruszkiewicza wynikiem 

głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 

radnych). 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych spośród zgłoszonych członków komisji. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:38:18 do 00:39:24 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, zgłoszoną radną o zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Teresa Kasior zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:38:35 do 00:38:37 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Spraw 

Społecznych. 

Rada zaopiniowała wniosek wynikiem głosowania 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnej Teresy Kasior wynikiem głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, odczytała projekt uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:41:30 do 00:43:50 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Piły w sprawie powołania radnych w skład stałych komisji Rady Miasta Piły oraz 

wyboru przewodniczących komisji  - druk nr 3. 
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Rada przyjęła uchwałę wynikiem głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Uchwała II/3/24 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia 

jej składu osobowego oraz przewodniczącego - druk nr 4. 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie z art. 18a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609) rada gminy kontroluje 

działalność wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy; 

w tym celu powołuje komisję rewizyjną. 

W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z 

wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 ust. 1 (przewodniczący, 

wiceprzewodniczący rady). 

Ponadto zgodnie z § 73 ust. 1 i 2  uchwały Nr LVIII/742/18 Rady Miasta Piły z dnia 25 

września 2018 r. w sprawie Statutu Miasta Piły, Komisja Rewizyjna składa się z 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz 

pozostałych członków w liczbie nie większej niż 5. Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

wybiera Rada. Zaproponowała, aby Komisja Rewizyjna składała się z 5 radnych, tj. 

przewodniczącego, wiceprzewodniczącego i trzech członków. 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała czy są inne propozycje do projektu 

uchwały i otworzyła dyskusję. 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:46:49 do 00:47:21 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Rada przyjęła uchwałę wynikiem głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”. (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatów 

na członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 
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Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:04 do 00:49:36 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta zapytała zgłoszonych kandydatów czy 

wyrażają zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Mateusz Pazdej zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:22 do 00:49:24 

 

Radna Ewa Krupka – Zaręba zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:28 do 00:49:30 

 

Radna Teresa Kasior zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:34 do 00:49:36 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:00 do 00:50:07 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała zgłoszonych kandydatów czy 

wyrażają zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Halina Łuś zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:15 do 00:50:17 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:55 do 00:50:57 

 

Radna Magdalena Pabich zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:05 do 00:51:30 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, odczytała zgłoszonych kandydatów do 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:52:30 do 00:53:00 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała zgłoszonych kandydatów czy 

wyrażają zgodę na kandydowanie. 
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Radna Halina Łuś zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:10 do 00:53:12 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:14 do 00:53:15 

 

Radny Józef Jopek zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:20 do 00:53:22 

 

Radna Emilia Piechocka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:27 do 00:53:30 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

  

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnego Mateusza Pazdeja wynikiem głosowania: 16 

głosów „za”, 3 głosy ‘przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnej Ewy Krupki - Zaręby wynikiem głosowania: 16 

głosów „za”, 3 głosów przeciw, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 3 radnej Teresy Kasior wynikiem głosowania: 16  głosów 

„za”, 3 głosów przeciw, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 4 radnej Haliny Łuś wynikiem głosowania: 11 głosów 

„za”, 8 głosów przeciw, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 5 radnej Marii Miler wynikiem głosowania: 15  głosów 

„za”, 4 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 6 radnego Józefa Jopka wynikiem głosowania: 16 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 7 radnej Emilii Piechockiej wynikiem głosowania: 7 

głosów „za”, 10 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 



13 

 

PRZERWA W OBRADACH 

--------------- 

WZNOWIENIE OBRAD 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie z wynikiem 

głosowania w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą: Mateusz Pazdej, Ewa Krupka – Zaręba, 

Teresa Kasior, Maria Miler i Józef Jopek. 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta, poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej spośród zgłoszonych członków komisji. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:02:44 do 01:02:57 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała zgłoszonego radnego czy wyraża 

zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Mateusz Pazdej zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:03:02 do 01:03:05 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:03:06 do 01:03:30 

 

Radny Przemysław Jarecki zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:03:40 do 01:04:01 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała, czy są kolejne wnioski w sprawie 

kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna Emilia Piechocka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:04:10 do 01:04:28 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała zgłoszonych radnych czy wyrażają 

zgodę na kandydowanie. 
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Radny Józef Jopek  zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:04:46 do 01:04:48 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:04:51 do 00:04:52 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta – rozpoczęła głosowanie w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnego Mateusza Pazdeja wynikiem głosowania:     14 

głosów „za”, 3 głosy ‘przeciw”, 3 głos „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnej Marii Miler wynikiem głosowania: 7 głosów „za”, 

11 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 3 radnego Józefa Jopka wynikiem głosowania: 6  głosów 

„za”, 4 głosy „przeciw”, 10 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie z wynikiem 

głosowania Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny Mateusz Pazdej. 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - odczytała projekt uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:09:00 do 01:10:28 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Piły w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu osobowego 

oraz przewodniczącego - druk nr 4. 

Rada przyjęła uchwałę wynikiem głosowania:  16  głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Uchwała II/4/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, ustalenia jej składu osobowego oraz przewodniczącego  - druk nr 5. 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie art. 18b ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994   z późn. zm.) 

1. Rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych jednostek organizacyjnych; 

wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków 

i petycji. 

2. W skład komisji skarg, wniosków i petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 ust. 1 

(przewodniczący, wiceprzewodniczący rady). 

Ponadto § 99 ust. 1 i 2 uchwały Nr LVIII/742/18 Rady Miasta Piły z dnia 25 września 2018 r. 

w sprawie Statutu Miasta Piły stanowi, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składa się z 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Wiceprzewodniczącego oraz 

pozostałych członków w liczbie nie większej niż 5. Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji wybiera Rada. Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - 

zaproponowała, aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składała się do 5 radnych, tj. 

przewodniczącego, wiceprzewodniczącego i trzech członków. 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała czy są inne propozycje do projektu 

uchwały i otworzyła dyskusję. 

 

Radny Przemysław Jarecki zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:13:33 do 01:13:49 

Wobec braku kolejnych wniosków Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod 

głosowanie wniosek radnego Przemysława Jareckiego w sprawie zwiększenia składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 7 osób. 

Rada odrzuciła wniosek wynikiem głosowania:  7  głosów „za”, 11 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w liczbie 5 osób. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania:  17  głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 
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Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:16:47 do 01:17:25 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, zapytała zgłoszonych radnych czy wyrażają 

zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Jan Szwedziński zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:07 do 01:17:09 

 

Radna Kamila Karwacka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:14 do 01:17:16 

 

Radna Kama Frąckowska - Pilarska zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:22 do 01:17:24 

 

Radny Przemysław Jarecki zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:40 do 01:17:49 

 

Radna Magdalena Pabich zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:18:06 do 01:18:10 

 

Radna Emilia Piechocka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:18:36 do 01:18:50 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:19:05 do 01:19:39 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała zgłoszonych kandydatów, czy 

wyrażają zgodę zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Halina Łuś zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:20:11 do 01:20:12 

 

Radna Emilia Piechocka zabrała głos. 
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 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:20:18 do 01:20:20 

 

Radna Magdalena Pabich zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:20:24 do 01:20:26 

 

Radna Gabriela Milska zabrała głos. 

  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:20:29 do 01:20:31 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania:  20  głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie kandydatów na 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnego Jana Szwedzińskiego wynikiem głosowania:     

16 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głos „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnej Kamili Karwackiej wynikiem głosowania:  16 

głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 3 radnej Kamy Frąckowskiej - Pilarskiej wynikiem 

głosowania: 16 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 

radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 4 radnej Haliny Łuś wynikiem głosowania: 8 głosów „za”, 

10 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 5 radnej Emilii Piechockiej wynikiem głosowania: 7 

głosów „za”, 9 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 6 radnej Magdaleny Pabich wynikiem głosowania: 19 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” (głosowało 20 radnych). 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 7 radnej Gabrieli Milskiej wynikiem głosowania: 14 

głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 
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PRZERWA W OBRADACH 

--------------- 

WZNOWIENIE OBRAD 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poprosiła  o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji spośród zgłoszonych członków 

komisji. 

Radny Marek Toboła zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:27:57 do 01:28:40 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała zgłoszonych kandydatów, czy 

wyrażają zgodę zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Jan Szwedziński zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:28:12 do 01:28:14 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała, czy są kolejne wnioski w sprawie 

kandydatury na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

   

Radna Emilia Piechocka zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:29:11 do 01:29:38 

 

Radny Przemysław Jarecki zabrał głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:29:49 do 01:30:18 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania:  20  głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie kandydatury na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada zaopiniowała kandydaturę nr 1 radnego Jana Szwedzińskiego wynikiem głosowania:     

16 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głos „wstrzymujące się” (głosowało 20 radnych). 
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Rada zaopiniowała kandydaturę nr 2 radnej Magdaleny Pabich wynikiem głosowania: 7 

głosów „za”, 7 głos „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta - powiedziała, że zgodnie z wynikiem 

głosowania Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został radny Jan 

Szwedziński. 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - odczytała projekt uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:33:57 do 01:35:30 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Piły w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, ustalenia jej składu 

osobowego oraz przewodniczącego - druk nr 5. 

Rada przyjęła uchwałę  wynikiem głosowania:  17  głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Uchwała II/5/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Piły - 

druk nr 6. 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:36:42 do 01:39:05 

 

Maria Kubica – Przewodnicząca Rady Miasta - zapytała czy do przesłanego projektu 

uchwały są pytania i otworzyła dyskusję. 

 

Radna Maria Miler zabrała głos. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:39:38 do 01:42:58 

 

Wobec braku zgłoszeń, Maria Kubica -Przewodnicząca Rady Miasta - poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada przyjęła uchwałę wynikiem głosowania:  15  głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów 

„wstrzymujących się” (głosowało 20 radnych). 

Uchwała II/6/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 6. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Maria Kubica, Przewodnicząca Rady 

Miasta zamknęła obrady II sesji Rady Miasta Piły. 

 

 

   Protokół sporządził                                                       Przewodnicząca Rady Miasta 

/-/  Krzysztof Bielka                                                          /-/ Maria Kubica 

 

 
 


